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INTERPELACJA 
 

Dotyczy: bezradności 
 

  W związku z brakiem jakiekolwiek reakcji ze strony Straży Miejskiej i Zarządu Dróg 
Miejskich w sprawie wykorzystywania terenu zielonego pasa drogowego na rogu ulic 
Krańcowa i Czekalskie jako magazyn mięsny w starych chłodniach proszę o rzeczywistą 
reakcję. Do chwili obecnej ilość chłodni nie zmniejszyła się, nadal pracują i jest tam 
zmagazynowane mięso. 
 
Jakie działania podjęła Straż Miejska i co z nich wyniknęło? Dlaczego Zarząd Dróg Miejskich 
na pisma Rady Osiedla odpowiada, że do ustawienia słupków odgradzających utwardzoną 
ulicę od terenu zielonego potrzebny jest projekt? Rada Osiedla chętnie sfinansuje słupki, ale 
nie rozumie konieczności wykonania projektu. Od lat istnieje tam utwardzona droga i pas 
zieleni.  
 
Czy Zarząd Dróg Miejskich wynajął ten teren pod ustawienie starych chłodni z mięsem i 
pobiera za to pieniądze? 
 

 


